
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 21/12/2023 
 
Του:  Στυλιανού Φωτόπουλου, Βουλευτή Α' Ανατολικής Αττικής 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
ΘΕΜΑ: «Παραιτήσεις στρατιωτικών από το 304 Προκεχωρημένο Εργοστάσιο 

Βάσης (304 ΠΕΒ)» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Συμφώνως δημοσιευμάτων, μέρος του στρατιωτικού προσωπικού του 304 ΠΕΒ (περιοχή 
Αγίου Γεωργίου Βελεστίνου Μαγνησίας), μετά τις καταστροφικές πλημμύρες του 
περασμένου Σεπτεμβρίου, προχωράει σε πρόωρες συνταξιοδοτήσεις. Το δε αίτιο της εν 
λόγω κίνησης είναι η διατάραξη της οικογενειακής γαλήνης, την οποία επέφεραν οι 
πλημμύρες, εξαιτίας των οποίων το στρατιωτικό προσωπικό του 304 ΠΕΒ να έχει πια 
κατακερματιστεί, με συνέπεια μέρος του να μεταβαίνει καθημερινώς από Βόλο προς 
Βελεστίνο, κάποιοι προς Λάρισα, άλλοι προς Τύρναβο και άλλοι προς Αλεξάνδρεια 
Ημαθίας. Δεδομένης επιπρόσθετα της φημολογίας που διαδίδεται ότι αφενός το ύψος των 
υδάτων δε θα υποχωρήσει το επόμενο χρονικό διάστημα (έως και δύο χρόνια) κι 
αφετέρου της μεταφοράς μονάδων προς Αλεξάνδρεια Ημαθίας και Μέγαρα, αναμένεται 
το κύμα της πρόωρης συνταξιοδότησης του αναφερόμενου στρατιωτικού προσωπικού να 
ενταθεί. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, ώστε να διασφαλίσετε τους οικογενειακούς 
προγραμματισμούς (μετακινήσεις, μέριμνα τέκνων, επαύξηση κόστους διαβίωσης κλπ.) 
του στρατιωτικού προσωπικού του 304 ΠΕΒ, προκειμένου να συγκρατηθεί το κύμα 
συνταξιοδοτήσεών του - ακόμη και να εκμηδενιστεί - δεδομένου ότι αποτελείται από 
έμπειρα στελέχη, τα οποία είναι απαραίτητα για τη λειτουργία του; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΦΩΤΟΠΟΥΛΟΣ ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ 
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